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Vragen van de leden Teeven en De
Krom (beiden VVD) aan de ministers
van Justitie en voor Wonen, Wijken
en Integratie over het artikel
«Marokkaans tuig terroriseert park».
(Ingezonden 28 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Marokkaans tuig terroriseert
park»?1

2
Wat vindt u van het feit dat een groep
hangjongeren de parkeerplaats
gebruikt als illegaal racecircuit,
hetgeen grote risico’s met zich
meebrengt voor passanten? Wat
vindt u ervan dat een 84-jarige oude
dame zwaargewond is geraakt
doordat zij is aangereden door een
17-jarige jongen die aan het leren
rijden was (in het gunstigste geval) of
bezig was met «joyriding»? Is hier al
eerder tegen opgetreden door de
politie Haaglanden?

3
Bent u op de hoogte van het feit dat
de verdachte in kwestie de plaats van
de aanrijding is ontvlucht zonder hulp
te verlenen en zonder hulpdiensten in
te schakelen? Bent u er voorts van op
de hoogte dat de verdachte is
aangehouden en vervolgens een
nacht heeft vastgezeten?

4
Bent u op de hoogte van het feit dat
de verdachte al is vrijgelaten ondanks
dat hem poging tot doodslag ten

laste is gelegd en dat hij een bejaarde
vrouw zwaar heeft verwond? Wat
vindt u hiervan? Was de 17-jarige
verdachte alleen of was hij met
meerdere kompanen aan het rijden?
Zo ja, wordt er nog een onderzoek
naar eventuele medeverdachten
uitgevoerd? Is er op dit moment nog
een onderzoek gaande tegen
(onbekende) verdachten?

5
Bent u op de hoogte van het grote
gevoel van onrecht dat heerst bij
familie van het slachtoffer, de politie
en de plaatselijke politiek? Hoe denkt
u die gevoelens van onrecht te
beantwoorden?

6
Bent u van mening dat verdachte niet
op zijn minst langer had moeten
worden vastgehouden totdat er meer
duidelijkheid is betreffende eventuele
verdere vervolging? Zo ja, welke
maatregelen zijn gevolgd ten opzichte
van de bevoegde autoriteiten?

7
Bent u op de hoogte van het feit dat
de lokale buurtpreventie het beruchte
park al niet meer wil bezoeken, dat de
politie er dagelijks surveilleert en dat
het «illegale racen» al onderwerp van
gesprek is geweest in de
raadscommissie bestuur van de
gemeente Westland? Waarom
gebeurt er dan niets in het kader van
opsporing?

8
Bent u ervan op de hoogte dat er een
simpele preventieve maatregel

getroffen had kunnen worden, te
weten het afsluiten van een
toegangsweg waardoor illegale
racers geen toegang meer tot het
park zouden hebben gehad? Waarom
is deze maatregelen niet toegepast?
Gaat u deze na dit ongeval wel
toepassen?

1 De Telegraaf, 27 oktober 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties (ontvangen
13 november 2009)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
de minister voor Wonen, Wijken en
Integratie en de minister van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, dat de schriftelijke
vragen van de leden Teeven en De
Krom (beiden VVD) over het artikel
«Marokkaans tuig terroriseert park»
(ingezonden 28 oktober 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR38346
2009Z19793
0910tkkvr654
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Aanhangsel 1399


